

Abu Dhabi Securities Exchange Group Chief Executive Officer Resolution No. (15) Of 2025 Concerning the Listing of the units of KraneShares Global Carbon Strategy ETF (KRBN)

قـرار الـرئيس التنفيـذي لمجموعـة سـوق أبـوظبي لـلأوراق الماليـة رقـم (15) لسـنة 2025 بشـأن إدراج وحـدات صـندوق كـرين شـيرز جلوبـال كاربون استر اتيجي إي تي إف (KRBN)

Article (1)

مادة (1)

Pursuant to Article (38) of the ADX Listing and Disclosure Rules, the units the KraneShares Global Carbon **ETF** Strategy (KRBN), with the trading symbol (KRBN) and ISIN: US5007676787, will be listed ADX effective Wednesday 10 December 2025. The fund is also listed on the **New** York Stock Exchange (NYSE).

Article (2)

All heads of departments in ADX are to execute this resolution within their respective fields.

Article (3)

This resolution shall be circulated to all departments in ADX, and all brokers accredited by ADX. A copy should be sent to SCA, AD CSD and AD CLEAR. The resolution is effective as from the date of issue.

سنداً لأحكام المادة رقم (38) من قواعد الإدراج والإفصاح لسوق أبوظبي للأوراق المالية، تدرج وحدات صندوق كرين شيرز جلوبال كاربون استراتيجي إي تي إف في السوق اعتباراً من يوم الأربعاء الموافق 2025/12/10، وسيكون رمز الصندوق (KRBN) ورقم التعريف الدولي: WS5007676787. علماً بأن الصندوق مدرج أيضاً في بورصة نيويورك للأوراق المالية (NYSE)

مادة (2)

على جميع رؤساء الإدارات في السوق تنفيذ هذا القرار كل في محال اختصاصه.

مادة (3)

يُعمم هذا القرار على جميع إدارات السوق والوسطاء المعتمدين لدى السوق، وترسل نسخة منه إلى هيئة الأوراق المالية والسلع وشركة أبوظبي للإيداع وشركة أبوظبي للمقاصة، وبعمل به اعتباراً من تاريخ صدوره.

Abdulla Salem Alnuaimi
Group Chief Executive Officer of
Abu Dhabi Securities Exchange
Date: 04/12/2025

10

عبد الله سالم النعيمي الرئيس التنفيذي لمجموعة سوق أبو ظبي للأوراق المالية

التاريخ: 12/04/2025

ســوق أبوظبـــي للأوراق الماليــة Abu Dhabi Securities Exchange